
Protokół Nr IX/11
Rady Miejskiej w Szydłowcu
z dnia 6 października 2011r.

Sesja  odbyła się  w sali  Szydłowieckiego Centrum Kultury – Zamek 
przy ul. gen. J. Sowińskiego 2. 
Na  sesji  obecnych  było  12  radnych.  Nieobecni  usprawiedliwieni:  radny 
J. Depo  i  W.  Winiarski  natomiast  nieobecny  nieusprawiedliwiony:  radny 
K. Gula.
W sesji udział wzięli – burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik.

Ad.1.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Krystyna  Bednarczyk  otworzyła  sesję, 
powitała zebranych i przewodniczyła obradom.

Przewod.  obrad  stwierdziła  prawomocność  obrad  na  podstawie  listy 
obecności.

Ad.2.
Przewod. obrad przedstawiła ustalony porządek sesji:
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr VIII/11 z dnia 4 sierpnia 2011r.
4. Informacja z prac burmistrza pomiędzy sesjami.
5. Informacja burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art.257 

pkt 1 ustawy o finansach publicznych.
6. Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na ostatniej sesji.
7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Szydłowiec za I półro-

cze 2011r.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wyboru  ławników  do  Sądu  Okręgowego  w  Radomiu  i  Sądu 
Rejonowego w Szydłowcu,

b) poboru  podatku  od  nieruchomości,  rolnego  i  leśnego  od  osób 
fizycznych,  określenia  inkasentów,  terminu płatności  dla  inkasentów 
i wynagrodzenia za inkaso.

c) emisji obligacji komunalnych,
d) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2011 – 2020,
e) zmiany w uchwale budżetowej na rok 2011.



f) udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Szydłowieckiego,
g) ustalenia wysokości stawek opłat adiacenckich,
h) powołania doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej,
i) upoważnienia  dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej 

w Szydłowcu  do  prowadzenia  postępowań  w  sprawie  świadczenia 
pomocy  materialnej  o charakterze  socjalnym  uczniom  (stypendiów 
i zasiłków szkolnych).

j) wyrażenia  zgody  na  oddanie  do  bezpłatnego  użytkowania  części 
budynku PSP w Sadku dla Sołectwa Sadek,

k)  wyboru przedstawiciela Gminy Szydłowiec do Zgromadzenia Związku 
Gmin „Podradomska Komunikacja Samochodowa”

l) zatwierdzenia Aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości Jankowice.. 
10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
12. Informacja  przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  pismach  i  wnioskach 

skierowanych  do  Rady  w okresie  między  sesjami  oraz  trybie  ich 
załatwiania.

13. Sprawy różne.
14. Zamknięcie obrad.

Gł. specjalista B. Boruszewski wniósł o ujęcie w porządku sesji: 
- odczytanie opinii RIO,
- zdjęcie z porządku sesji ppkt „g” w pkt 8 tj. podjecie uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat adiacenckich,
- wprowadzenie do porządku sesji dodatkowego punku pod nazwą podjęcie 

uchwały  dot.  zmiany  załącznika  do  uchwały  Nr  185/XXIX/05  Rady 
Miejskiej  w Szydlowcu  z  dnia  31 marca  2005r.  w  sprawie  regulaminu 
udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów 
zamieszkałych na terenie gminy Szydłowiec,

- wprowadzenie  do  porządku  sesji  nowego  punktu  tj.  podjecie  uchwały 
w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości Wola 
Korzeniowa,

- wprowadzenie  do  porządku  sesji  nowego  punktu  tj.  zmiany  uchwały 
Nr 105/XXIV/08  Rady  Miejskiej  w Szydłowcu  z dnia  30  maja  2008r. 
w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego obszaru miejscowości  Ciechostowice, 
Majdów, Łazy – gmina Szydłowiec,

Radny M. Koniarczyk w imieniu grupy radnych wniósł o wprowadzenie do 
0porządku  obrad  nowego  punktu  tj.  podjecie  uchwały  w  sprawie  zmiany 
uchwały Nr 29/IV/11 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 31 marca 2011r. 
w sprawie  zasad,  trybu  przyznawania,  wstrzymywania  i pozbawiania  oraz 
rodzajów i wysokości okresowych stypendiów sportowych
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Przewod. obrad poddała pod głosowanie wniosek o wprowadzenie nowego 
punktu „odczytanie opinii RIO”
Głosowanie za- 12 głosów /jednogłośnie/

Przewod. obrad poddała pod głosowanie wniosek o zdjęcie ppkt „g” w pkt 8 
tj.  podjecie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat 
adiacenckich.
Głosowanie za - 12 głosów /jednogłośnie/

Przewod.  obrad  poddała  pod  głosowanie  wniosek  o  wprowadzenie  do 
porządku  nowego  punktu  pod  nazwą  podjęcie  uchwały  dot.  zmiany 
załącznika do uchwały Nr 185/XXIX/05 Rady Miejskiej w Szydlowcu z dnia 
31 marca  2005r.  w  sprawie  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej 
o charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na  terenie  gminy 
Szydłowiec.
Głosowanie za- 12 głosów /jednogłośnie/

Przewod.  obrad  poddała  pod  głosowanie  wniosek  o  wprowadzenie  do 
porządku  sesji  nowego  punktu  pod  nazwą  -  podjecie  uchwały  w sprawie 
zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości Wola Korzeniowa,
Głosowanie za- 12 głosów /jednogłośnie/

Przewod.  obrad  poddała  pod  głosowanie  wniosek  o  wprowadzenie  do 
porządku  sesji  nowego  punktu  pod  nazwą  podjecie  uchwały  w  sprawie 
zmiany  uchwały  Nr 105/XXIV/08  Rady  Miejskiej  w Szydłowcu  z dnia 
30 maja 2008r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  miejscowości  Ciechostowice, 
Majdów, Łazy – gmina Szydłowiec,
Głosowanie za- 12 głosów /jednogłośnie/

Przewod.  obrad  poddała  pod  głosowanie  wniosek  o  wprowadzenie  do 
porządku  sesji  nowego  punktu  pod  nazwą  punktu  -  podjecie  uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr 29/IV/11 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 
31 marca  2011r.  w sprawie  zasad,  trybu  przyznawania,  wstrzymywania 
i pozbawiania  oraz  rodzajów  i wysokości  okresowych  stypendiów 
sportowych
Głosowanie” za- 12 głosów /jednogłośnie/

Przewod.  obrad poinformowała,  że  po  zdjęciu  ppkt  „g”  oraz  po 
wprowadzeniu  pozostałych  wniosków  nastąpi  przesuniecie  kolejności 
w porządku sesji. Wobec tego odczytała zmieniony porządek:
1. Otwarcie obrad.
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2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr VIII/11 z dnia 4 sierpnia 2011r.
4. Informacja z prac burmistrza pomiędzy sesjami.
5. Informacja burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie 

art.257 pkt 1 ustawy o finansach publicznych.
6. Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na ostatniej sesji.
7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Szydłowiec za I 

półrocze 2011r.
8. Odczytanie  uchwały  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obra-

chunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu w sprawie opinii o przed-
łożonej informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Szydłowiec 
za I półrocze 2011 roku.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) wyboru  ławników  do  Sądu  Okręgowego  w  Radomiu  i  Sądu 

Rejonowego w Szydłowcu,
b) poboru  podatku  od  nieruchomości,  rolnego  i  leśnego  od  osób 

fizycznych,  określenia  inkasentów,  terminu  płatności  dla 
inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.

c) emisji obligacji komunalnych,
d) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2011 – 2020,
e) zmiany w uchwale budżetowej na rok 2011,
f) udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Szydłowieckiego,
g) powołania doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej,
h) upoważnienia dyrektora  Miejskiego  Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szydłowcu do prowadzenia postępowań w sprawie świadczenia 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym uczniom (stypendiów 
i zasiłków szkolnych),

i) zmiany  załącznika  do  uchwały  Nr  185/XXIX/05  Rady  Miejskiej 
w Szydlowcu  z  dnia  31 marca  2005r.  w  sprawie  regulaminu 
udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla 
uczniów zamieszkałych na terenie gminy Szydłowiec,

j) wyrażenia  zgody  na  oddanie  do  bezpłatnego  użytkowania  części 
budynku PSP w Sadku dla sołectwa Sadek,

k) wyboru  przedstawiciela  Gminy  Szydłowiec  do  Zgromadzenia 
Związku Gmin „Podradomska Komunikacja Samochodowa”,

l) zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości Jankowice,
m)zatwierdzenia  aktualizacji  Planu  Odnowy  Miejscowości  Wola 

Korzeniowa,
n) zmiany  uchwały  Nr  105/XXIV/08  Rady  Miejskiej  w Szydłowcu 

z dnia  30  maja  2008r.  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszaru 
miejscowości Ciechostowice, Majdów, Łazy – gmina Szydłowiec,
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o) zmiany uchwały Nr 29/IV/11 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 
31 marca  2011r.  w sprawie  zasad,  trybu  przyznawania, 
wstrzymywania  i pozbawiania  oraz  rodzajów  i wysokości 
okresowych stypendiów sportowych.

10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
12. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach 

skierowanych  do  Rady  w okresie  między  sesjami  oraz  trybie  ich 
załatwiania.

13. Sprawy różne.
14. Zamknięcie obrad.

Ad.3.
Przewod. obrad poinformowała,  że protokół Nr VIII/11 z dnia 4 sierpnia 
2011r. był wyłożony do wglądu i ewentualnych uzupełnień w Biurze Rady 
Miejskiej  w obowiązującym terminie.  Nie  zgłoszono  uwag  i wniosków do 
protokołu wobec powyższego zaproponowała przyjęcie go bez odczytania.
Następnie  poddała  pod  głosowanie  przyjęcie  protokół  Nr VIII/11  z  dnia 
4 sierpnia 2011r. za –12 głosów. /jednogłośnie/

Ad.4. 
Informację  z  prac  burmistrza  pomiędzy  sesjami  od  4  sierpnia  do 
6 października 2011r. przedstawił burmistrz A. Jarzyński.

I. Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:
1. Zarządzenie nr 94/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 17 sierpnia 2011 

roku  w  sprawie  zmiany  załącznika  do  zarządzenia  nr  79  Burmistrza 
Szydłowca  z  dnia  30  sierpnia  2010  roku  w  sprawie  określenia  zasad 
korzystania  ze  stołówek  szkolnych  funkcjonujących  w  szkołach,  dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Szydłowiec.

2. Zarządzenie nr 95/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 18 sierpnia 2011 
roku  w  sprawie  zatwierdzenia  uchwały  Nr  5/2011  Ogólnego  zebrania 
członków  Spółki  dla  zagospodarowania  Wspólnoty  Gruntowej  wsi 
Chustki.

3. Zarządzenie nr 96/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 22 sierpnia 2011 
roku w sprawie ogłoszenia konkursu i powołania Komisji  Konkursowej 
do  oceny  wieńców  dożynkowych  oraz  oceny  występów  zespołów 
ludowych podczas Szydłowieckiego Wiecowania – Dożynek Gminnych.

4. Zarządzenie nr 97/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 24 sierpnia 2011 
roku zmieniające zarządzenie w sprawie organizacji akcji kurierskiej na 
terenie miasta i gminy Szydłowiec.

5. Zarządzenie nr 98/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 24 sierpnia 2011 
roku  w  sprawie  powołania  Komisji  Przetargowej  do  przygotowania 
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i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
„Utworzenie  szkolnych  placów zabaw w ramach  rządowego  programu 
„Radosna Szkoła” przy  Zespole  Szkół  w Majdowie,  Publicznej  Szkoły 
Podstawowej w Sadku i przy Publicznej Szkole Podstawowej w Wysokiej.

6. Zarządzenie nr 99/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 29 sierpnia 2011 
roku w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Szydłowiec,  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy finansowej 
oraz przebiegu realizacji wykonania planu finansowego instytucji kultury 
za I półrocze 2011 roku.

7. Zarządzenie nr 100/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 30 sierpnia 2011 
roku w sprawie upoważnienia do przeprowadzenia kontroli prawidłowości 
wykorzystania  dotacji  przez  niepubliczne  przedszkole  działające  na 
terenie gminy Szydłowiec.

8. Zarządzenie nr 101/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 30 sierpnia 2011 
roku  w  sprawie  powierzenia  stanowiska  Dyrektora  Zespołu  Szkół  im. 
Biskupa Jana Chrapka w Majdowie.

9. Zarządzenie nr 102/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 30 sierpnia 2011 
roku  w  sprawie  powołania  Komisji  w  celu  dokonania  przydziału 
stanowisk  handlowych  na  targowicy  przy  ul.  Wschodniej/Strażackiej 
w Szydłowcu na okres 3 lat.

10. Zarządzenie nr 103/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 sierpnia 2011 
roku  w  sprawie  zmiany  w  planie  dochodów  i  wydatków  oraz  planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2011.

11. Zarządzenie nr 104/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 sierpnia 2011 
roku  w  sprawie  utworzenia  Stałego  Dyżuru  Burmistrza  stanowiącego 
ogniwo  w  Systemie  Stałych  Dyżurów  Wojewody  Mazowieckiego  na 
potrzeby podwyższenia  gotowości  obronnej państwa oraz uruchomienia 
realizacji zadań obronnych wynikających z wyższych stanów gotowości 
obronnej państwa.

12. Zarządzenie nr 105/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 sierpnia 2011 
roku w sprawie powołania Gminnego Zespołu zarządzania Kryzysowego.

13. Zarządzenie nr 106/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 1 września 2011 
roku w sprawie powołania Komisji w celu przekazania majątku Zespołu 
Szkół w Majdowie.

14. Zarządzenie nr 107/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 9 września 2011 
roku w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych.

15. Zarządzenie nr 108/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 9 września 2011 
roku  w  sprawie  wprowadza  się  procedury  wewnętrzne  związane 
z realizacja  operacji  pn.  „Zakup  wyposażenia  do  świetlicy  wiejskiej 
w miejscowości Wysoka”, w ramach działania 413. „Wdrażanie lokalnych 
strategii rozwoju” objętego PROW na lata 2007 – 2012, w ramach umowy 
przyznania pomocy nr 00213-6930-UM0740555/10 RW.II./BW/0219.10-
555/10.
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16. Zarządzenie nr 109/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 9 września 2011 
roku w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości gruntowej 
przeznaczonej  pod  funkcje  mieszkalnictwa  i/lub  usług  komercyjnych 
z wyjątkiem  takich,  dla  których  lokalizacji  jest  wymagane 
przeprowadzenie  procedury  oceny  oddziaływania  na  środowisko, 
położonej  w  Szydłowcu  przy  ul.  Jastrzębskiej  i  powołania  komisji 
przetargowej.

17. Zarządzenie nr 110/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 9 września 2011 
roku w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości gruntowej 
przeznaczonej  pod  usługi  komercyjne,  położonej  w  Szydłowcu  przy 
ul. Staszica i powołania komisji przetargowej.

18. Zarządzenie nr 111/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 9 września 2011 
roku w sprawie  zmian  w planie  dochodów i  wydatków oraz  w planie 
wydatków majątkowych na rok 2011.

19. Zarządzenie nr 112/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 13 września 2011 
roku  w  sprawie  powołania  Komisji  Przetargowej  do  przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
„Modernizacja  sieci  okablowania  komputerowego  i  dedykowanej  sieci 
zasilającej  komputery  w  szkołach  podstawowych  i  gimnazjalnych  na 
terenie Gminy Szydłowiec w ramach realizacji projektu: ”Równe sz@nse 
na  starcie  przeciwdziałanie  wykluczeniu  cyfrowemu  w Szydłowcu” 
współfinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju 
Regionalnego  w ramach  Programu  Operacyjnego  Innowacyjna 
Gospodarka, Działania 8.3 Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu– e -
Inclusion .

20. Zarządzenie nr 113/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 13 września 2011 
roku  w  sprawie  zatwierdzenia  Uchwały  nr  4/2011  Ogólnego  zebrania 
członków  Spółki  dla  zagospodarowania  Wspólnoty  Gruntowej  wsi 
Korzyce.

21. Zarządzenie nr 114/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 19 września 2011 
roku w sprawie powołania obwodowych komisji wyborczych w wyborach 
do sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do senatu Rzeczypospolitej Polskiej 
na dzień 9 października 2011 roku.

22. Zarządzenie nr 115/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 19 września 2011 
roku w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości gruntowej 
z przeznaczeniem  podstawowym  zabudowy  usługowej  oraz  zabudowy 
mieszkaniowej  dla  właściciela  usług,  położonej  w  Szydłowcu  przy 
ul. Folwarcznej i ul. Kamiennej oraz powołania komisji przetargowej.

23. Zarządzenie  nr  115A/2011  Burmistrza  Szydłowca  z  dnia  19  września 
2011 roku w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
Utworzenie  szkolnych  placów  zabaw  w  ramach  rządowego  programu 

7

mailto:sz@nse


„Radosna Szkoła” przy  Publicznej Szkole Podstawowej w Sadku i przy 
Publicznej Szkole Podstawowej w Wysokiej.

24. Zarządzenie nr 116/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 22 września 2011 
roku  w  sprawie  powołania  Komisji  w  celu  sprawdzenia  zgodności 
realizacji inwestycji - budowa strażnicy OSP w Majdowie.

25. Zarządzenie nr 117/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 26 września 2011 
roku  w  sprawie  stwierdzenia  wygarnięcia  członkostwa  w  obwodowej 
komisji wyborczej.

26. Zarządzenie nr 118/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 27 września 2011 
roku w sprawie zwrotu kosztów zakupu okularów korygujących wzrok na 
stanowiskach pracy wyposażonych w monitory ekranowe.

27. Zarządzenie nr 119/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 września 2011 
roku  w  sprawie  obniżenia  ceny  wywoławczej  w  III  przetargu  ustnym 
nieograniczonym  na  sprzedaż  lokalu  Nr  35,  położonego  przy 
ul. Iłżeckiej 4 w Szydłowcu.

28. Zarządzenie nr 120/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 września 2011 
roku  w  sprawie  ogłoszenia  przetargów  ustnych  nieograniczonych  na 
sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Szydłowiec oraz 
powołania Komisji przetargowej.

29. Zarządzenie nr 121/2011 Burmistrza Szydłowca z dnia 29 września 2011 
roku w sprawie zmiany składu Komisji  przetargowej do przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
„Modernizacja  sieci  okablowania  komputerowego  i  dedykowanej  sieci 
zasilającej  komputery  w  szkołach  podstawowych  i  gimnazjalnych  na 
terenie Gminy Szydłowiec w ramach realizacji projektu: ”Równe sz@nse 
na  starcie  przeciwdziałanie  wykluczeniu  cyfrowemu  w  Szydłowcu” 
współfinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju 
Regionalnego  w ramach  Programu  Operacyjnego  Innowacyjna 
Gospodarka, Działania 8.3 Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu – e-
Inclusion dokonuję zmian w składzie komisji przetargowej.

II. Burmistrz  skierował  do  Rady  Miejskiej  w  Szydłowcu  następujące 
projekty uchwał:

1. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w ra-
domiu i Sądu rejonowego w Szydłowcu.

2. Projekt  uchwały  w sprawie  poboru podatku od nieruchomości,  rolnego 
i leśnego  od osób fizycznych,  określenia  inkasentów,  terminu  płatności 
dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

3. Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych.
4. Projekt  uchwały  zmieniającą  uchwałę  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej na lata 2011 – 2020.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na rok 2011.
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6. Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Powiatu 
Szydłowieckiego.

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości  stawek opłat adiacenc-
kich.

8. Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Inwentaryzacyj-
nej.

9. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Szydłowcu do prowadzenia postępowań w sprawie 
świadczenia  pomocy materialnej  o charakterze socjalnym uczniom (sty-
pendiów i zasiłków szkolnych).

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do bezpłatnego 
użytkowania części budynku PSP w sadku dla Sołectwa sadek.

11. Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Szydłowiec do 
Zgromadzenia  Związku Gmin  „Podradomska  Komunikacja  samochodo-
wa”.

12. Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  aktualizacji  Planu  Odnowy 
Miejscowości Jankowice.

13. Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  aktualizacji  Planu  Odnowy 
Miejscowości Wola Korzeniowa.

14. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 105/XXIV/08 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 30 sierpnia 2008 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  ob-
szaru miejscowości Ciechostowice, Majdów, Łazy – gminy Szydłowiec.

15. Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  załącznika  do  uchwały 
Nr 185/XXIX/05 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 31 marca 2005 roku 
w sprawie  regulaminu udzielania  pomocy  materialnej  o charakterze so-
cjalnym uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Szydłowiec.

16. Projekt uchwały grupy radnych Rady Miejskiej w Szydłowcu w sprawie 
zmiany uchwały Nr 29/IV/11 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 31 mar-
ca 2011 roku w sprawie zasad, trybu przyznawania, wstrzymywania i po-
zbawiania  oraz  rodzajów  i  wysokości  okresowych  stypendiów  sporto-
wych.

Ponadto Burmistrz:
- udzielał odpowiedzi na interpelacje radnych oraz wnioski Komisji stałych 

Rady Miejskiej w Szydłowcu.
- wyraził  zgodę  na  dokonanie  1  umorzenia  w  łącznym  zobowiązaniu 

pieniężnym dla osoby fizycznej na łączną kwotę 382,00 zł.

Ad.5.
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W  trybie  art.257  pkt  1  ustawy  o  finansach  publicznych  wprowadzono 
następujące zmiany w budżecie pomiędzy sesjami, tj. od dn. 4 sierpnia 2011r. 
do 6 października 2011r.:
Zarządzeniem  Nr  103/2011  Burmistrza  Szydłowca  z  dnia  31  sierpnia 
2011r. dokonano zwiększeń w planie dochodów i wydatków, jak niżej:

1. W  rozdziale  75108  –  Wybory  do  Sejmu  i  Senatu  –  wpływ  dotacji 
w kwocie  14  163  zł  –  zgodnie  z  informacją  z  Krajowego  Biura 
Wyborczego  z  dnia  30sierpnia  2011r.  –  środki  przeznaczone  są  na 
przeprowadzenie wyborów do Sejmu i Senatu RP.

2. W  rozdziale  85228  –  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi 
opiekuńcze  –  wpływ  dotacji  w  kwocie  2.500  zł  zgodnie  z  decyzją 
Wojewody  Mazowieckiego  z  dnia  26  sierpnia  2011r.-  środki 
przeznaczone na kontynuację zadań w zakresie usług opiekuńczych przez 
MOPS.

3. W rozdziale  85295 –Pozostała  działalność   –  wpływ dotacji  w kwocie 
100.000  zł  zgodnie  z  decyzją  Wojewody  Mazowieckiego  98  z  dnia 
28 lipca  2011r.-  środki  przeznaczone  na  dofinansowanie  realizacji 
programu ”Pomoc państwa w zakresie dożywiania.

Zarządzeniem  Nr  111/2011  Burmistrza  Szydłowca  z  dnia  9  września 
2011r. dokonano zwiększeń w planie dochodów i wydatków, jak niżej:

- W rozdziale 75412– Ochotnicze Straże Pożarne – wpływ dotacji w kwocie 
4 800 zł  –  wpływ dotacji  z  Powiatu  Szydłowieckiego na  realizację  zadań 
OSP.

Zarządzeniem  Nr  123/2011  Burmistrza  Szydłowca  z  dnia  9  września 
2011r. dokonano zwiększeń w planie dochodów i wydatków, jak niżej:

- W rozdziale 85212 – Pomoc społeczna  – wpływ dotacji w kwocie 115 000 
zł zgodnie z decyzją Wojewody Mazowieckiego 133/2011 z dnia 2 września 
2011r.-  środki  przeznaczone  na  wypłaty  świadczeń  rodzinnych, 
realizowanych  na  podstawie  przepisów  ustawy  o  pomocy  osobom 
uprawnionym do świadczeń rodzinnych i alimentów.

Ad.6.
Zastępca  Burmistrza  K.  Ziółkowski  przedstawił informację  z  realizacji 
uchwał podjętych na ostatniej sesji. 
Poinformował,  że  uchwała  Nr  48/VIII/11  jest  w  trakcie  realizacji, 
Nr 49/VIII/11 - jest w trakcie realizacji, a Nr 50/VIII/11 – jest zrealizowana.
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Ad.7.
Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Szydłowiec za I półrocze 
2011r. przedstawiła Skarbnik 

Dochody budżetu zaplanowano w kwocie – 58.055.055 zł. 
W  I  półroczu  dochody  uzyskano  w kwocie  24.080.473,87  zł,  co  stanowi 
41,48 % planu. 
Dochody z majątku wyniosły 1.441.883,07 zł i stanowiły ok.10,40 % planu.
Dochody bieżące wyniosły 22.638.590,80 zł i stanowiły 39 % dochodów ogółem. 

Umorzenia  dochodów  podatkowych za  2011r.  wyniosły  –  razem 
27.803,56 zł,
w tym należność główna 27.199,56 zł, odsetki 604,00 zł 

Skutki  pomiędzy  stawkami  podatków  określonymi  przez  Ministra 
Finansów, a stawkami na 2011r. obowiązującymi w gminie wg uchwał 
Rady Miejskiej to kwota – 989.948,53 zł.

Ulgi  i  zwolnienia  w  podatkach  ujęte  w uchwałach  Rady  Miejskiej,  to 
kwota – 240.687,84 zł, 
Razem skutki  stosowania  obniżki  stawek podatkowych,  ulg,  zwolnień, 
umorzeń  w  podatkach  lokalnych  za  I  półrocze  2011  roku  to  kwota 
1.258.439,93 zł  i  w przeliczeniu na jednego  statystycznego mieszkańca 
gminy /wg stanu na 30.06.2011r. wynoszą 1.258.439,93 zł: 19.640 = 64,08 
zł.

STAN NALEŻNOŚCI  jednostki  na dzień 30 czerwca 2011r.,  zgodnie ze 
sprawozdaniem Rb – N,  przedstawia poniższe zestawienie : 
Należności ogółem 6 154 861,72 3 286 151,65
Wydatki wykonano w kwocie 24.307.824,43 zł tj.: w 40,37 % planu.
W strukturze wydatków dominowały wydatki bieżące. Ich udział kształtował 
się na poziomie 52 %. Wydatki majątkowe zostały wykonane w wysokości 
1.560.441,20 zł  tj.: w 11,26 % uchwalonego planu i stanowiły 6,42 % 
wykonanych wydatków ogółem. 

Największy udział  w wydatkach ogółem stanowiły  wydatki  poniesione  na 
oświatę –  45,71% % i na pomoc społeczną 21,79 %. 

Z  punktu  widzenia  istotności  dla  budżetu  gminy  obniżony  stopień 
realizacji planu wydatków wystąpił w działach  010, 600, 853 i 921 – średnio 
ok. 15 % . Jednak realizacja zadań w tych działach przewidziana została na II 
półrocze 2011r.  
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W  pozostałych  działach  w  budżecie  gminy  Szydłowiec  wydatki 
zrealizowane są do 50% założonego planu.

Stan zobowiązań jednostki na dzień 30 czerwca 2011r. przedstawia poniższe 
zestawienie : 
Zobowiązania ogółem 22 136 624,09 241 131,25
Zobowiązania Zakładu Budżetowego 
Gminy ABK 274 085,92 241 131,25

Od nieterminowo regulowanych zobowiązań  Zakład  Budżetowy  ABK nie 
zapłacił w I półroczu 2011r. żadnych odsetek.

Ad.8.
Odczytania uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie Zespół w Radomiu w sprawie opinii o przedłożonej informacji 
o  przebiegu  wykonania  budżetu  Gminy  Szydłowiec  za  I  półrocze  2011 
roku./w zał. do prot./ dokonała skarbnik Iwona Czarnota.

Radna Dorota Jakubczyk - przeglądając dokładnie informacje z wykonania 
budżetu gminy można zauważyć wiele niepokojących faktów. 
Dochody budżetowe- niepokojąca jest realizacji dochodów własnych gminy. 
Pierwszą  pozycją  są  dochody  z  mienia,  najem,  dzierżawa  31  000  zł. 
Księgując dokumenty natrafiła na notę wystawioną przez Rade Rodziców za 
wynajem  sali  sportowej,  kwota  ta  powinna  stanowić  dochód  gminy. 
Utrzymanie obiektów oświatowych, sportowych, leży po stronie wydatków 
gminy.  Kolejna  sprawa  to  wpływy  z  podatków –  38%,  podatek  od  osób 
fizycznych, którego plan narzucony jest we wszystkich samorządach przez 
Ministra  Finansów.  Co  roku  nie  wpływa  do  pełnej  wysokości.  Obecnie 
stanowi 43% co przy tak dużej kwocie planu powodować będzie niedobór, 
który  będzie  trzeba  czymś  pokryć  ponieważ  plan  wydatków ustalany  jest 
zgodnie z planem dochodów. 
Plan wydatków – wiadomym jest dlaczego zachowana jest proporcja dochody 
a wydatki, bo każdy kto się uważnie przyjrzy realizacji budżetu to wie, że 
w pierwszym półroczu nie ma wydatków inwestycyjnych. Trwają procedury 
przetargowe, opracowywane są dokumentacje i to realizowane jest zazwyczaj 
w drugim półroczu. Ale jak przyjrzeć się dokładniej  widać, że to się będzie 
chwiało. Pierwszym przykładem oświata z edukacyjną opieką wychowawczą. 
Głównie wynagrodzenia, bo na wydatki rzeczowe wprowadzone są działania 
oszczędnościowe. Przeglądając każdy rozdział budżetu to wydatki płacowe za 
półrocze  stanowią  od  52%  do  55%  czyli  wskaźnik  upływu  czasu  jest 
przekroczony. A przecież od miesiąca września wejdą ustawowe podwyżki 
dla  nauczycieli.  Co  z  tym  będzie,  czy  prowadzone  są  jakieś  działania 
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w kierunku opracowania programu naprawczego w oświacie. Z roku na rok 
Gmina  dokłada  do  oświaty  ok.  7  mln.  zł.  Kolejnym  działem  jest  pomoc 
społeczna, gdzie wykonanie w poszczególnych działach jest od 66% do 71%. 
W tym dziale również jest zachwiana równowaga budżetowa. Obsługa długu 
publicznego  59%  -  biorąc  pod  uwagę  planowaną  wysokość  obligacji 
w przedstawionej  autopoprawce  to  się  zamknie  kwotą  ok.  8  ml  zł.  Czy 
Skarbnik  Gminy  dokonała  symulacji  kosztów  obsługi  obligacji.  Według 
radnej, trzeba wziąć pod uwagę odsetki które kształtują się na poziomie od 
6% do 7% ale to będzie bardzo duży okres odsetkowy- kilku lat.  Według 
radnej symulacji to będzie ok. 500 000 zł na rok do momentu spłaty pierwszej 
tury,  co  nastąpi  w  2017  roku.  Należy  wziąć  pod  uwagę  koszt  obsługi 
obligacji. Prawdopodobnie ta kwota się  zamknie dodatkową sumą 100 000 
zł.  Należy  również  wziąć  pod  uwagę  konieczność  wdrożenia  procedur 
przetargowych, gdyż nie można z góry wyłonić kto to będzie, który to będzie 
bank. Bardzo nikłe są wydatki na dokształcanie i doskonalenie nauczycieli, 
dlaczego to jest tylko 8%  Ustawa zobowiązuje, że mają to być wydatki rzędu 
1 % od wynagrodzeń w skali budżetu. Zaniepokoił ją fakt, że oszczędności są 
tylko w co niektórych pozycjach budżetu. Nie chciałaby takiej sytuacji, że 
prosząc o dokument pod nazwą informacja z wykonania budżetu za pierwsze 
półrocze, dowiaduję się że go nie może otrzymać, bo są wdrożone procedury 
oszczędnościowe.  Ile  jest  potrzeba  na  to  papieru.  Gospodarka  finansowa 
gminy jest jawna. My jako Rada możemy złożyć się na papier i zakupić dla 
Biura Rady Miejskiej, bo wydatki na Radę Miejską w paragrafie zakupowym 
za półrocze to kwota 2 581 zł co daje średnio 416 zł Porównując wydatki 
Urzędu Miejskiego to średnio 21 000 zł miesięcznie bez promocji. Kolejna 
sprawa to dość wysokie zadłużenie na półrocze stanowi ok. 21 ml zł. Biorąc 
pod  uwagę  te  obligacje  i  kwotę  ich  obsługi  czyli  odsetki  i  obsługę  tego 
zadłużenia to ta kwota wyniesie ok. 12 ml zł. Kadencja następna po nas to 
przez pierwsze dwa lata nie będzie mogła wykupić tych obligacji ale kadencja 
trwa cztery lata czyli zostawiamy im w prezencje po dwa ml zł czyli cztery 
ml zł plus do tego odsetki czyli jakieś pięć ml zł zostanie i jeszcze na kolejną 
kadencję  po  tej  następnej.  Jakie  zostanie  świadectwo  po  tej  radzie. 
Niepokojąca  jest  sytuacja  ABK  wykazana  jest  tam  strata  118  000  zł, 
w SzCKiS -Zamku też są wymagane zobowiązania wobec Ciepłowni 40 000 
zł.  Przy  planie  63  000  zł  na  ciepło  zapłacone  jest  28 000  zł  i  40 000  zł 
wymaganych.  Jej  zdaniem  należałoby  spojrzeć  realnie  na  budżet 
i wprowadzić  jakieś  zmiany  kosmetyczne,  bo  wiele  paragrafów  ma 
wykonanie 0 i te paragrafy cyklicznie się powtarzają.. Należy przyjrzeć się 
temu  poprzenosić,  połatać  budżet  z  czego  się  da.  Niedobór  jaki  powstał 
w oświacie to będzie, szkoły występują o środki z 06 z rezerwy, które zamiast 
na doposażenie chłoną płace. Wracając do oświaty - w przeliczeniu na dwa 
i pół  etatu  nauczyciela  zatrudniony  jest  jeden  pracownik  administracyjno- 
obsługowy.  Czy  proporcja  ta  jest  zachowana  czy  w końcu gmina  zacznie 
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stosować działania  oszczędnościowe,  żeby to ścisnąć  i  żeby nie  pogłębiać 
tego zadłużenia. 

Radny  M.  Plewa zwrócił  uwagę  na  sytuację  finansową  jaka  się  wyłania 
w ABK.  W  uchwale  RIO  zapisane  jest,  że  z  tytułu  nieuregulowania 
zobowiązań odsetki wyniosły 27 000 zł. To świadczy o tym, że stanowi to 
duży  problem  finansowy  przy  tak  dużych  odsetkach  za  okres  pół  roku 
w instytucji, która ma budżet na poziomie 600 000 zł. Zakład Administracji 
Budynków  Komunalnych  ma  być  wchłonięty  przez  Zakład  Usług 
Komunalnych.  Zapytał,  czy  dług  ten  zostanie  przekazany  do  nowo 
powstałego zakładu, czy może gmina będzie w stanie pomóc tej instytucji 
i czy w ogóle może pomóc. 

Radna  I.  Świątkiewicz-Woda stwierdziła,  że  wysłuchała  z  uwagą  słów 
radnej  D.  Jakubczyk,  która  przekazała  bardzo  dużą  wiedzę  i  wiele 
szczegółowych informacji. Szkoda tylko, że na posiedzeniu Komisji Edukacji 
wraz  z  Komisja  Budżetu  (radna  D.  Jakubczyk  jest  członkiem  Komisji 
Budżetu) jej nie było. Radni chętnie wysłuchaliby wszystkich tych waga, na 
posiedzeniu  komisji.  Informacje  przedstawione  przez  radną  Jakubczyk  dla 
niektórych „laików” nic nie wnoszą, nic nie mówią. 

Radna D. Jakubczyk poinformowała, że obecnie w Starostwie Powiatowym 
jest  kontrola NIK i  z tego powodu nie mogła  być obecna na posiedzeniu. 
Również na czas nie dostała dokumentów z którymi mogłaby się zapoznać. 

Skarbnik  I.  Czarnota odniosła  się  do  wypowiedzi  radnej  D.  Jakubczyk. 
Dochody  ze  sprzedaży  majątku  były  zaplanowane  w  kwocie  900  000  zł 
wpłynęło na konto 404 000 zł. Obecnie ogłoszone są przetargi i w miesiącu 
październiku  sprzedawane  będą  działki  i  może  uzyska  się  te  900 000  zł. 
Również  wpłynęły  mniejsze  udziały  niż  były  zaplanowane  przekazywane 
przez  Ministerstwo Finansów tj. 460 000 zł na pierwsze półrocze. To jest dla 
gminy  Szydłowiec  bardzo  duża  kwota.  W  związku  z powyższym  została 
zachwiana równowaga w art. 242, który mówi, że na koniec roku nie powinno 
to być. O tym, że są niedobory na oświacie każdy wie. Zdejmowane były 
z oświaty  środki,  zdejmowane  były  równiez  środki  na   budowę  placów 
zabaw, na które były już ogłoszone przetargi. Nie był brany żaden kredyt ani 
nie  były  przenoszone  środki,  aby  wybudować  place  zabaw 
w miejscowościach Sadek, Wysoka. 
Sytuacja zakładu budżetowego nie jest dobra. W każdej opinii RIO zawarte są 
te  uwagi.  Przeprowadzona  była  kontrola  w  tym  zakładzie  i  od  miesiąca 
października ma tam być biegły rewident. 
Obligacje  emitowane  są  w kwocie  703  000  zł  tylko  na  poczet  zamiany 
kredytu,  który  pozostał  w  banku  PKO  do  spłaty  -  na  obligacje.  To  nie 
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zwiększa  się  dług  z  tytułu  emisji.  7  000  000  zł  to  kwota  ta  zamieniana 
z kredytu na obligacje i rozłożenie spłaty w czasie. dłuższym na spłatę. Dług 
Gminy Szydłowiec nie jest zwiększany pozostaje bez zmian. 
Radny P. Bloch zapytał o odsetki, ile gmina będzie płaciła rocznie. Czy to 
jest tak jak mówi radna D. Jakubczyk w granicach 500 000 - 600 000 zł.

Skarbnik wyjaśniła, że odsetki stanowić będą jakieś 7 % od stanu obligacji 
w danym momencie. 

Radny P. Bloch poprosił aby skarbnik podała konkretną kwotę.

Radny M. Plewa zabrał głos w sprawie obligacji. Zwrócił uwagę na fakt, że 
na posiedzeniu Komisji  Budżetu obliczał jaki  miałby być procent odsetek, 
kwota jaką uzyskał to 50 000 zł. rocznie, ale pomylił się o całe 450 tys. zł 
Jednak obsługa odsetek stanowić będzie jakieś 500 000 zł.  Przez ok. 6 lat 
gmina bankowi oddać będzie musiała 3 000 000 zł w ramach obsługi tych 
obligacji. Zanim podjęta będzie decyzja co do wyemitowania tych obligacji 
należy się nad tym głębiej zastanowić. Jednak 300 000 zł a 3 000 000zł to są 
dwie  różne  kwoty  uzyskane  od  kwoty  7  000 000  zł.  Do  całej  tej  sumy 
dochodzi ok. 700 000 zł o których skarbnik powiedziała na sesji, czyli odsetki 
wzrastają o jakieś 50 000 zł, czyli cała kwota odsetek stanowić będzie jakieś 
3 300 000  zł  do  tego  należy  doliczyć  kwotę  za  obsługę.  Łączna  suma  za 
obsługę razem z procentami może wynieś blisko 4 000 000 zł. Zapytał, czy 
Burmistrz zdaje sobie z tego sprawę.

Skarbnik wyjaśniła, że kredyt był zaplanowany i też był oprocentowany na 
7 %, na krótszy okres.

Radny  M.  Plewa dodał,  że  kredyt  miał  być  spłacany  czyli  odsetki 
zmniejszyłyby  się  już  w  tym  roku.  Przy  wyemitowaniu  tych  obligacji 
odkładane  jest  to  na  kolejne  6  lat  i  rocznie  należy  spłacać  500  000  zł. 
W momencie gdyby gmina spłacała to teraz odsetki byłby znacznie mniejsze. 
Warto  obliczyć  różnicę  między  obsługą  obligacji  a  spłatą  systematyczną 
kredytu, to może być jakieś kilka milionów zł. Należałoby zrobić symulację, 
aby dowiedzieć  się  jaka jest  różnica między tymi  spłatami.  Zaproponował 
wykonanie symulacji – ile będzie kosztowała spłata kredytu bez zaciągania 
obligacji.

Burmistrz A. Jarzyński wyjaśnił, że 7 % jakie podaje skarbnik to nie jest 
wymysł który powstał na sesji tylko jest to pochodna tych decyzji podjętych 
na sesji. Wiele gmin w podobny sposób robi, rozkładając koszty inwestycje 
w czasie. Chcąc realizować pewne inwestycji gmina ponosi koszty związane 
z  kredytowaniem oraz  z  ewentualnymi  kosztami  operacyjnymi.  Wszystkie 
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inwestycje mogą być zatrzymane wystarczy jedna decyzja. Gmina nie musi 
budować placów zabaw, boisk, nie musi finansować sołectw, może spokojne 
wegetować, trzymać się między wskaźnikami. Jednak jeżeli mają powstawać 
pewne  obiekty,  gmina  ma  inwestować  może  to  robić  dzięki  pewnym 
rozwiązaniom  jakimi  są  obligacje,  Kozieńce  bardzo  duża  gmina  również 
korzysta z takich form. Można by nad tym podyskutować, przemyśleć pewne 
sprawy  ale  należałoby  mieć  na  uwadze  rozwój  gminy.  Dyskusja  jednak 
powinna  odbywać  się  na  posiedzeniach  komisji  a  nie  na  sesji.  Koszty 
ponoszone na oświatę są bardzo duże i jest to regularnie mówione. Podobała 
mu  się  wypowiedź  radnej  Jakubczyk,  która  wyjaśniła,  że  głównym 
elementem  w  tym  procesie  pokrywania  kosztów  w  oświacie  są  płace 
nauczycieli.  Gmina  ponosi  bardzo  duże  koszty  związane  z  utrzymaniem 
oświaty. Gmina dopłaca do tego regularnie. W szkołach wiejskich jest mało 
dzieci  (w  Wysocku  i w Zdziechowie  38  dzieci  i  12  nauczycieli).  Koszt 
dowożenia dzieci  jest  bardzo duży. Należałoby przedstawić rodzicom tych 
dzieci koszty z tym związane. Mówiąc do rodziców, aby poszli do Burmistrza 
w tej sprawie, bo on pomoże jest błędem, bo on nie jest Salomonem i nie 
naleje  z  próżnego.  Zaprosił  wszystkich  do  rozmowy  odnośnie  oświaty. 
Podziękował  radnej  D. Jakubczyk za  poruszenie  tego tematu.  Wyjaśnił,  że 
Gmina nie musi budować boiska w Sadku gdyż koszt będzie ok. 700 000 zł. 
Plac zabaw też nie musi być budowany, gdyż z przetargu wyszło, że będzie 
droższy  dwa  razy  niż  zaplanowane  były  środki.  Gmina  nie  musi  w  nic 
inwestować,  bo  musi  mieć  baczenie  na  związane  z  tym koszty.  Zachęcił 
wszystkich  do poważnej  debaty  podczas  której  podliczone będą  wszystkie 
koszty. W małych szkołach gdzie są łączone klasy, rodzice tych uczniów na 
to  nie  zgadzają.  Łączenie  klas  spowodowane  jest  tym,  że  w klasie  jest  8 
dzieci.  Należy  poinformować  rodziców,  że  np.  szkoła  w Wysokiej  będzie 
główną jako zespół szkół.  Poprosił  Przewodniczącą o wyznaczenie terminu 
spotkania w sprawie kosztów utrzymania szkół. Szukamy oszczędności a po 
raz  trzeci  zdjęty  został  projekt  uchwały  odnośnie  opłat  adiacenckich. 
Niebawem będzie poruszany temat stawek podatkowych, czy one również po 
raz  czwarty  zostaną  na  tym  samym  poziomie?  Niezrealizowane  dochody 
z podatków wynikają  z braku wpłaty od „Profela” ok.  300 tys.  zł.  W taki 
sposób  suma  rośnie  co  w takim przypadku  zrobić.  Zamykane  są  zakłady, 
likwidowane stanowiska. 

Radny  A.  Koniarczyk przypomniał,  że  składał  interpelację  w  dniu 
29 czerwca  br.  która  dotyczyła  diagnozy.  Wtedy  już  była  pilna  potrzeba 
rozmowy  na  ten  temat.  Ta  diagnoza  miała  dotyczyć  kosztów  utrzymania 
naszych placówek oświatowych. Radny stwierdził, iż w przyszłości reakcja 
powinna być szybsza.
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Przewod. obrad poinformowała, że zostanie zwołane spotkanie na ten temat. 
Zapytała, czy zostały podjęte jakieś działania w sprawie zobowiązania jakie 
ma SzCKiS-Zamek - o którym mówi pkt 5 opinii RIO.

Skarbnik  I.  Czarnota  odczytała  wyjaśnienia  od  Dyrektora  SzCKiS 
M. Bernatek. 

Ad.9a.
Gł. specjalista B. Boruszewski przedstawił proj. uchwały w sprawie wyboru 
ławników  do Sądu  Okręgowego  w  Radomiu  i  Sądu  Rejonowego 
w Szydłowcu oraz uzasadnienie.

Zgodnie  z  art.  160 ustawy -  Prawo o  ustroju  sądów powszechnych, 
ławników do sądów okręgowych i sądów rejonowych wybierają rady gmin, 
których obszar jest objęty właściwością tych sądów – w głosowaniu tajnym.
Wybory przygotowują gminy jako zadanie  zlecone z  zakresu administracji 
rządowej.

Prezes  Sądu  Okręgowego  w  Radomiu,  pismem  z  dnia  4  kwietnia 
2011r.,  znak:  L.dz.  Adm.  0150-4/11,  skierowanym  do  przewodniczącego 
Rady  Miejskiej  w  Szydłowcu,  podał  liczbę  ławników  wybieranych  przez 
Radę Miejską w Szydłowcu do poszczególnych sądów:
1) liczba ławników wybieranych do Sądu Okręgowego w Radomiu

a) a) do orzekania w sprawach z zakresu prawa karnego -  2
2) liczba ławników wybieranych do Sądu Rejonowego w Szydłowcu

b) do orzekania w sprawach z zakresu prawa karnego -  2

Rada  Miejska  w  Szydłowcu  uchwałą  Nr  49/VIII/11  z  dnia  4 sierpnia 
2011r.  powołała  Zespół  ds.  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników, 
który przeprowadził określone prawem czynności związane z oceną formalną 
kandydatów i uzyskał z Komendy Wojewódzkiej Policji w Radomiu opinię 
pozytywną o kandydatach. 

Spośród  6  zgłoszeń  Zespół  przedstawia  Radzie  5  kandydatów  na 
ławników,  ponieważ  jeden  kandydat  wycofał  swoje  zgłoszenie.  Liczba 
zgłoszonych  kandydatów  jest  większa  od liczby ławników  ustalonej przez 
Kolegium Sądu Okręgowego w Radomiu. Przed przystąpieniem do wyboru – 
Rada  wysłuchuje  opinii  o  zgłoszonych  kandydatach  przedstawionej  przez 
powołany wcześniej Zespół.

Zgodnie z art. 164 § 1 w/w ustawy, rady gmin są zobowiązane w terminie 
do 31 października 2011r. przekazać prezesom właściwych sądów, informacje 
o wybranych ławnikach wraz z pełnymi danymi personalnymi.

Kadencja ławników trwa cztery lata kalendarzowe następujące po roku, 
w którym dokonano wyborów. 
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Przewodniczący Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników do sądów 
powszechnych Artur Łyczek odczytał protokół z posiedzenia Zespołu z dnia 
z dnia 9 września 2011r./ w zał. do prot./

Przewod.  obrad  poinformowała,  że  zgodnie z  art.  160 ustawy z 27 lipca 
2001r. Prawo o ustroju sądów powszechnych /Dz. U. Nr 98, poz. 1070 ze 
zm./  wybory  ławników  rada  gminy  dokonuje  w  formie  uchwały, 
w głosowaniu tajnym.
Wobec  powyższego  zaproponowała  zgłaszanie  kandydatów  do  Komisji 
Skrutacyjnej.
Zgłoszono radnego T. Ruta / wyraził zgodę/
Zgłoszono radnego M. Plewę/ wyraził zgodę/
Zgłoszono radnego M. Koniarczyka /wyraził zgodę/

Przewod. obrad odczytała skład Komisji Skrutacyjnej: Tadeusz Rut, Marek 
Plewa  i  Marek  Koniarczyk,  a  następnie  poddała  pod  głosowanie:  za  –  9 
głosów /jednogłośnie/

Wybrana Komisja Skrutacyjna opuściła salę obrad w celu przygotowania kart 
do głosowania.

Przewod. obrad ogłosił 10 min. przerwę.

Po  powrocie  Komisja  ogłosiła,  że  przewodniczącym Komisji  Skrutacyjnej 
został radny Marek Plewa.

Przewod.  Komisji  Skrutacyjnej  poinformował,  że  wybór  ławnika  do  Sądu 
Okręgowego  w Radomiu  i  ławników do  Sądu  Rejonowego  w  Szydłowcu 
nastąpi jednocześnie.

Przewod.  obrad poinformowała,  że  tylko  jedna  osoba  wyraziła  chęć 
kandydowania do Sądu Okręgowego w Radomiu – p. Anna Sobótka.  

Przewod.  obrad  odczytywała  nazwiska  wszystkich  radnych  w  porządku 
alfabetycznym,  a  przewod.  Komisji  Skrutacyjnej  rozdał  wszystkim radnym 
karty do głosowania oraz poinformował o technice głosowania.
Po  podjęciu  stosownej  decyzji  i  zakreśleniu  znaku  iks  przy  odpowiednich 
nazwiskach radni wrzucali karty do urny wcześniej sprawdzonej przez Komisję 
Skrutacyjną.
Po  zakończeniu  głosowania  Komisja  zabrała  urnę  i  opuściła  salę  w  celu 
przeliczenia głosów i sporządzenia protokołów głosowania.
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Przewod. obrad ogłosił 10 min. przerwę.

Przewod.  Komisji  Skrutacyjnej  M.  Plewa  odczytał  protokół  z  tajnego 
głosowania w sprawie wyboru 1 ławnika do Sądu Okręgowego w Radomiu 
i 2 ławników do Sądu Rejonowego w Szydłowcu.

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania ławnikiem 
Sądu Okręgowego w Radomiu została:
1. Anna Sobótka – 11 głosów

Przewod.  Komisji  odczytał  protokół  głosowania.  Kandydaci  otrzymali 
następującą ilość głosów:
1) Barczyńska Dorota – 1 głos
2) Bednarczyk Jan – 10 głosów
3) Kopycka Jadwiga – 7 głosów
4) Kucfir Stanisław – 6 głosów

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w wyniku tajnego głosowania ławnikami 
do Sądu Rejonowego w Szydłowcu zostali:
1. Bednarczyk Jan
2. Kopycka Jadwiga 

Protokół wraz z kartami do głosowania w opieczętowanej kopercie przewod. 
Komisji Skrutacyjnej przekazał przewodniczącej obrad.

Przewod. obrad odczytał proj. uchwały i poddał go pod głosowanie: za – 12 
głosów.

Ad.9b.
Naczel. B. Majewska przedstawiła proj. uchwały oraz uzasadnienie.

Niniejszą uchwałę podejmuje się w związku z koniecznością imiennego 
określenia sołtysów jako inkasentów w związku z wyborami sołtysów.
Projekt uchwały w stosunku do uchwały z 2006r. uzupełniony został o zapis 
dotyczący uściślenia terminów płatności dla inkasentów, możliwość wpłat na 
rachunek  bankowy  oraz  zapis  odnośnie  konsekwencji  z  tytułu 
nieterminowego dokonywania wpłat.

Opinie komisji:
Komisja Infrastruktury – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Statutowa - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
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Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Rewizyjna - – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
Głosowanie: za – 12 głosów /jednogłośnie/

Ad.9c.
Skarbnik Gminy I. Czarnota przedstawiła proj. uchwały w sprawie  emisji 
obligacji  komunalnych wraz z  objaśnieniem do uchwały  w sprawie  emisji 
obligacji komunalnych.

W związku ze zmianą przepisów ustawy o finansach publicznych, która 
wprowadza  zmianę  we  wskaźnikach  dotyczących  wysokości  zadłużenia 
i spłat  zaciągniętych  zobowiązań,  zachodzi  konieczność  refinansowania 
kredytu  zaciągniętego  w  kwocie  8.026.069  zł  (do  spłaty  pozostała  kwota 
7.727.000  zł)  obligacjami  komunalnymi.  Na  kwotę  pozostałą  do  spłaty, 
7.727.000 zł planuje się wyemitowania obligacji komunalnych. 

Operacja ta pozwoli na bardziej elastyczną spłatę odsetek oraz pozwoli 
przesunąć w czasie termin spłaty zadłużenia z roku 2016 na 2020r. Osiągnięta 
dzięki  tej  operacji  stabilizacja  finansów  gminy  pozwoli  zwiększyć 
możliwości  finansowania  w  infrastrukturę  gminną  w  latach  następnych. 
Mając na uwadze realizację, tak ważnej dla gminy i całego regionu inwestycji 
w  latach  2011  –  2014  pn:  „Odnowa  zabytkowych  obiektów  i przestrzeni 
publicznej  w Szydłowcu,  poprawa  funkcjonalności  i  dostępności 
infrastruktury kulturalnej i turystycznej dla mieszkańców Mazowsza” – koszt 
całkowity  ponad  30  mln.  zł,  w  tym  dofinansowanie  ze  środków  Unii 
Europejskiej 26 mln zł, została podjęta inicjatywa w celu przedłużenia okresu 
spłaty kredytu i zamiana go na inny tytuł dłużny tj. obligacje. 

Opinie komisji:
Komisja Edukacji – zapoznała się z ww. projektem uchwały.
Komisja Infrastruktury – nie pracowała 
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Rewizyjna - zapoznała się z ww. projektem uchwały.

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały:
Zdaniem radnej D. Jakubczyk /dla bezpieczeństwa burmistrza/– dotychczas 
zaciągnięty  kredyt  powinien  być  spłacony  a  na  obligacje  powinna  być 
przeprowadzona  odrębna  procedura  przetargowa  i powinna  być  wybrana 
najtańsza oferta. Z doświadczenia wie, bo powiat uruchomiał takie obligacje. 
Jest  spora  rozpiętość  w kosztach  obsługi  tych  obligacji.  Rozpiętość  może 
zaczynać się od 7%. Zaproponowała zapytać o cenę, bo Gmina może zyskać 
miesięcznie nawet 50 tys. zł a może więcej. Przy wyższej kwocie bank lub 
instytucja schodzi, jeśli nie z oprocentowania to może z marży. 
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Radny M. Plewa jest to bardzo dalekosiężna jeśli chodzi o skutki finansowe 
uchwała, bo będzie to kosztowało Gminę przeszło 4 mln zł - sama obsługa tej 
operacji.  Podjęcie  tej  uchwały to  koszt  w kwocie około 4 mln zł  w ciągu 
najbliższych 6 lat a niepodjęcie, skutkiem może być zablokowanie naszego 
projektu kluczowego. Obecnie ten projekt kluczowy ma kosztować około 30 
mln  zł,  ale  nikt  nigdy  nie  zastanawiał  się  nad  tym ile  to  jeszcze  będzie 
kosztowało jeśli  chodzi  o obsługę finansową.  I  teraz to widać.  Żeby mieć 
pieniądze na projekt kluczowy  trzeba przesunąć w czasie spłatę kredytu, co 
będzie  skutkowało  4  milionową  kwotą.  To  juz  nie  30  mln  zł,  ale  trzeba 
założyć że to będzie około 34 mln zł. Trzeba zdawać sobie sprawę jakie to 
skutki przyniesie następnym radom, które będą może tu obradowały i szukały 
pieniędzy na spłatę dzisiaj zaciąganych zobowiązań.

Radny A.  Łyczek stwierdził,  że  te  robocze  rozważania  powinny  paść  na 
posiedzeniach komisji. Te obawy są słuszne, ale trzeba zauważyć że nic nie 
stoi  na  przeszkodzie,  aby  radni  tej  spuścizny  poprzednim  czy  następnym 
pokoleniom nie przekazywali, ponieważ w § 4 pkt 4 pisze, że „Dopuszcza się 
nabycie przez Gminę Szydłowiec obligacji  przed terminem wykupu w celu 
umorzenia” Więc jeżeli  taka będzie wola i będą finanse to rada je wykupi 
i nie zostawi.

Skarbnik zaznaczyła,  że  ten  proj.  uchwały  był  konsultowany  w  RIO 
i w banku.  Nie  możemy  wyemitować  tych  obligacji,  bo  byśmy  mieli 
wskaźnik spłaty grubo powyżej 20% W związku z tym to jest zamiana tylko 
kredytu na obligacje. Chciała napisać spłata obligacjami długu, ale dwie Izby 
Obrachunkowe z którymi rozmawiała i stwierdziły, że wskaźnik spłaty jest 
taki a nie inny i  dlatego musimy zastąpić kwotę „spłata” innym słowem - 
może być zamiana, refinansowanie. I może wystąpić bank w którym mamy 
kredyt czyli PKO.

Radny M. Plewa zwrócił uwagę, że jeśli chodzi o prognozę finansową na 
najbliższe parę lat-wieloletnią, nie ma nic na temat ewentualnej wcześniejszej 
spłaty, wykupienia tych obligacji. 

Skarbnik  –  stwierdziła,  że  nie  może  być  „okres  spłaty”,  bo  musiałoby 
napisane być inaczej w uchwale. 

Radny  L.  Jakubowski stwierdził,  że  to  wszystko  było  wyjaśniane  na 
posiedzeniach komisji a te osoby których nie było nie mogły o to zapytać. 
Cieszą się wszyscy że mamy szkołę nową, budujemy teraz boisko Orlik. Co 
by było gdyby II kadencja nie zostawiłaby nam tej spuścizny. Jeżeli nie ma 
własnych środków a chcemy inwestować to niestety trzeba kredyt zaciągać. 
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Może ktoś zna inny sposób żeby inwestować to niech poda. Jak to zrobić 
żeby  inwestować,  mieć  pieniądze,  żeby  zostawić  podatki  na  poziomie 
ubiegłego roku. 

Burmistrz A. Jarzyński - toczone były rozmowy wcześniej i dzisiaj powinno 
być już wypracowane. Zwrócił uwagę na to co mówiła skarbnik, że to jest do 
2020  roku.  To  zadłużenie  o  którym mówił  L.  Jakubowski  sięgało  68,5% 
i poradziliśmy  sobie  z  tym.  Trzeba  pamiętać,  że  inwestycje  nas  kosztują. 
Patrząc  na  możliwość  rozłożenia  tego  zadłużenia  które  wynika 
z zaciągniętego kredytu do 2020 roku to zdajemy sobie sprawę, że taka szansa 
nigdy się nie zdarzy żebyśmy realizowali wniosek kluczowy. Żeby za jednym 
podejściem w tym wniosku realizować7 obiektów. Nie będzie juz tej szansy 
po 2014 roku. Szydłowiec jako gmina ma pełną bazę sportową od wiosek po 
miasto.  I  jeszcze  chcemy  zrealizować  boisko  w Sadku.  Inne  gminy  nam 
zazdroszczą.  Nic  nam się  nie  stało  i  nie  trzeba  się  tego  bać.  Nie  można 
rezygnować ze strategicznego podejścia. Jeśli jest szansa na taką propozycję 
jaką są obligacje które zamieniają tytuł i rozkładają na lata do 2020 roku to 
podejdźmy pozytywnie.  jest  również  pozytywna opinia  RIO w tej  materii 
Zwrócił  się  do  radnych  o zagłosowanie  za  tą  uchwałą  żeby  można  było 
zrealizować te zamierzenia. 

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
Głosowanie: za  –  11  głosów,  wstrzymujących  się  –  1  głos,  głosów 
przeciwnych – 0.

Ad.9d.
Skarbnik  I.  Czarnota  poinformowała  o  autopoprawce  –  zmianie  ulega 
załącznik nr 1 do uchwały. Zmiany polegają na uaktualnieniu wydatków oraz 
przychodów i rozchodów w latach 2011-2020 wynikające z wprowadzonych 
zmian  w  uchwale  budżetowej  tj.  704.  000  zł  z  tytułu  emisji  obligacji 
komunalnych oraz rozchodów w kwocie 704.557 zł.
Następnie  przedstawiła  proj.  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie 
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  na  lata  2011  –  2020  przedstawiła 
skarbnik I. Czarnota oraz odczytała objaśnienie.

Wprowadza  się  zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy 
Szydłowiec na lata 2011-2020 polegające na:
- aktualizacji  prognozowanych  dochodów i  przychodów oraz  planowanych 

wydatków i rozchodów na rok 2011 – stan na dzień 6 października 2011 
roku,

- aktualizacji  prognozowanych  dochodów i  przychodów oraz  planowanych 
wydatków i rozchodów na rok 2012
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-  aktualizacji  prognozowanych  dochodów  i  planowanych  wydatków 
i rozchodów na lata 2013-2020.

Zmiany w latach 2011-2020 dotyczą głównie aktualizacji przychodów 
i rozchodów  w  tychże  latach.  Aby  zapewnić  spełnienie  wskaźników 
wynikających  z  art.243  i  244  ustawy  o  finansach  publicznych  i  mieć 
w przyszłych latach większe możliwości  finansowania inwestycji proponuje 
się  zamienić  pozostały  do  spłaty  kredyt  w  wysokości  7.023.000  zł  na 
obligacje  komunalne.  Kredyt  ten  planowany  był  do  spłaty  do  roku  2016, 
natomiast wykup obligacji rozłożono na lata 2017-2020. 

Zmiany  dotyczą  również  emisji  obligacji  na  kwotę  704.000zł, 
z przeznaczeniem na spłatę zobowiązań kredytowych.

Wskaźniki spłaty z art.243 i 244 ufp przed zmianami zawartymi w tej 
uchwale,  jak i  po zmianach mieściły  się  i  mieszczą  się  w dopuszczalnych 
granicach. 

Opinie komisji:
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Infrastruktury – nie pracowała 
Komisja Rewizyjna - – zapoznała się z projektem 
Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały – dyskusji nie było.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
Głosowanie: za  –  10  głosów,  wstrzymujących  się  –  1  głos,  głosów 
przeciwnych – 0.

Ad.9e.
Skarbnik  I.  Czarnota  poinformowała  o  autopoprawce  do  proj.  uchwały 
w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2011 – do budżetu roku 2011 
przeoczono  część  spłaty  kredytu  przypadająca  do  zapłaty  w  tymże  roku, 
dlatego  konieczne  jest  wprowadzenie  kwoty  704.557  zł  jako  zwiększenie 
rozchodów jeszcze w roku 2011. Środki w kwocie 704.000 zł pochodziłyby 
z emisji oblitgacji9 komunalnych, a o kwotę 704.557 zł zmniejszono wydatki 
bieżące budżetu.
Następnie  skarbnik  I.  Czarnota  przedstawiła  projekty  uchwały  wraz 
z objaśnieniem do ww. projektu.

Opinie komisji:
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
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Komisja Statutowa - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Rewizyjna - – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Infrastruktury – nie pracowała 

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały – dyskusji nie było.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
Głosowanie: za  –  11  głosów,  wstrzymujących  się  –  1  głos,  głosów 
przeciwnych – 0.

Ad.9f.
Skarbnik  I.  Czarnota  przedstawiła  proj.  uchwały  w  sprawie  udzielenia 
pomocy rzeczowej dla Powiatu Szydłowieckiego.

W związku ze zgłoszeniem do Starostwa Powiatowego w Szydłowcu oraz do 
Urzędu  Miejskiego  w  Szydłowcu  przez  Sołectwo  Sadek  konieczności 
wykonania remontu chodnika wzdłuż drogi powiatowej biegnącej przez wieś, 
Gmina  Szydłowiec  postanowiła  udzielić  pomocy  rzeczowej  w  formie 
robocizny i pracy sprzętu Powiatowi Szydłowieckiemu.

Opinie komisji:
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Statutowa – zapoznała się z proj. uchwały
Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Rewizyjna - – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Infrastruktury – projekt został zaopiniowany pozytywnie

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały:

Radna D. Jakubczyk poinformowała, że z budżetu powiatu szydłowieckiego
na  chodnik  w  miejscowości  Sadek  w  budżecie  2011  roku  wydatkowano 
kwotę około 350 tys. zł  To jest poza procedurami, poza umową i na wniosek 
rady sołeckiej. 

Burmistrz  A.  Jarzyński  tytułem  wyjaśnienia  powiedział,  że  ceni  to,  że 
powiat  szydłowiecki wydał 350 tys.  zł  z  tym, że powiat  wydał na własne 
inwestycje, prowadzone na swoim terenie np. drogi itd. Nie jest to współpraca 
na poziomie 300 do 300, bo powiat jest właścicielem czyli wydawał na swoje. 
Tego typu wnioski jakie składa sołectwo Sadek bardzo ceni sobie. Wspólnie 
z powiatem  można  realizować  zadania  mniejszej  kategorii,  mniejsze 
w wycenie ale służące społeczeństwu np. chodniki, zatoki itp. Chodzi o to, 
aby radni mieli pełny obraz tego.
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Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
Głosowanie: za – 12 głosów /jednogłośnie/

Ad.9g.
Zastępca K. Ziółkowski przedstawił proj. uchwały wraz z uzasadnieniem.

Zgodnie  z  przepisami  ustawy  z  dnia  10  mają  1990  r.  -  przepisy 
wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawę o pracownikach 
samorządowych,  mienie  państwowe  do  którego  Skarb  Państwa  posiada 
udokumentowaną  własność  a  w dniu  27  mają  1990  roku  należało  do  rad 
narodowych  i terenowych  organów  administracji  państwowej  stopnia 
podstawowego  oraz  jednostek  organizacyjnych  podporządkowanych  tym 
organom  stają  się  z mocy  prawa  własnością  gmin  nieodpłatnie.  Gminy 
sporządzają  spisy  inwentaryzacyjne  mienia  a Wojewoda  na  podstawie 
przedłożonych  dokumentów  wydaje  decyzje  stwierdzające  nabycie  mienia 
z mocy prawa.
Aktualnie  zachodzi  potrzeba  uregulowania  stanu prawnego części  gruntów 
zajętych pod ulice oraz drogi dojazdowe.
Do  regulowania  stanu  prawnego  nieruchomości  niezbędne  jest  powołanie 
doraźnej komisji inwentaryzacyjnej.

Opinie komisji:
Komisja  Budżetu  –  projekt  zaopiniowała  pozytywnie  i  zaproponowała 
radnego M. Plewę /wyraził zgodę/ jako członka Komisji Inwentaryzacyjnej.
Komisja Infrastruktury – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja  Rewizyjna  i  Komisja  Statutowa –  projekt  został  zaopiniowany 
pozytywnie. Komisje zaproponowały na członka Komisji Inwentaryzacyjnej 
radnego Jana Depo /wyraził zgodę/
Komisja  Edukacji  -  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały  pozytywnie 
i zaproponowała  na  członka  Komisji  Inwetaryzacyjnej  radnego  Tadeusza 
Ruta /wyraził zgodę/

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały – dyskusji nie było.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
Głosowanie: za – 12 głosów /jednogłośnie/

Ad.9h
Gł.  specjalista  B.  Boruszewski  przedstawił  proj.  uchwały  w  sprawie 
upoważnienia  dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej 
w Szydłowcu do prowadzenia postępowań w sprawie świadczenia  pomocy 
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materialnej  o charakterze  socjalnym  uczniom  (stypendiów  i zasiłków 
szkolnych), wraz z uzasadnieniem.

Komisja  Edukacji,  Kultury,  Zdrowia  oraz  Spraw  Społecznych 
i Socjalnych  w Szydłowcu  na  posiedzeniu  w  dniu  10  czerwca  2011r. 
zawnioskowała do Burmistrza Szydłowca, aby stypendia socjalne, które były 
wypłacane w szkołach zostały przeniesione i rozpatrywane oraz wypłacane 
przez MOPS.
Zgodnie z art.90m ust. 2 ustawy z dnia 7 września 1991r. ustawy o systemie 
oświaty /t.j.  Dz. U. z 2004r. Nr 256, poz. 2572 ze zm./ Rada gminy może 
upoważnić  kierownika  ośrodka  pomocy  społecznej  do  prowadzenia 
postępowania  w  sprawie  świadczenia  pomocy  materialnej  o  charakterze 
socjalnym.  Argumentem  za  takim  rozwiązaniem  jest  to,  że  pracownicy 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej mają pełne rozeznanie co do sytuacji 
materialnej uczniów oraz zwykle weryfikują te wnioski.

Opinie komisji:
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Statutowa - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Rewizyjna - – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Infrastruktury – nie pracowała 

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały.
Radna D. Jakubczyk  w związku z brakiem informacji w uzasadnieniu do 
projektu  uchwały  zapytała,  czy  w związku  z  tym,  że  przechodzą  zadania 
z Wydz. Edukacji do MOPS-u przewiduje się w związku z tym przesunięcie 
etatowe czy zatrudnienie wzrośnie, jak to się odbędzie.

W imieniu Burmistrza odpowiedział B. Boruszewski  - nie przewiduje się 
dodatkowych etatów. Jest to sprawa okresowa tj. stypendia rozpatruje się dwa 
razy  do  roku.  Fakt,  że  jest  ich  dużo,  ale  to  kwestia  kilku  dni,  żeby  to 
uporządkować i wydać decyzję. 

Głosowanie: za  –  11  głosów,  wstrzymujących  się  –  1  głos,  głosów 
przeciwnych – 0.

Ad.9i
Gł. specjalista B. Boruszewski przedstawił proj. uchwały w sprawie zmiany 
załącznika do uchwały Nr 185/XXIX/05 Rady Miejskiej w Szydlowcu z dnia 
31 marca  2005r.  w  sprawie  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej 
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o charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na  terenie  gminy 
Szydłowiec.

Niniejsza  zmiana  do  uchwały  Nr  185/XXIX/05  Rady  Miejskiej 
w Szydłowcu  z  dnia  31  marca  2005r.  jest  konsekwencją  przygotowania 
projektu  uchwały  upoważniającej  dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy 
Społecznej w Szydłowcu do prowadzenia postępowań w sprawie świadczenia 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym uczniom /stypendiów i zasiłków 
szkolnych/ oraz wydawania decyzji w tej sprawie.
W dotychczasowym regulaminie udzielania pomocy materialnej dla uczniów 
zamieszkałych  na  terenie  gminy  Szydłowiec  wnioski  składane  były  do 
Administracji  Oświaty.  Również  całe  postępowanie  oraz  decyzje 
przygotowane  były  przez  Administrację  Oświaty.  Poprawiony  regulamin 
uwzględnia  fakt,  że  nowe  postępowania  oraz  przyznawanie  stypendiów 
będzie w gestii Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowcu.

Opinie komisji:
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Statutowa – zapoznała się z proj. uchwały
Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Rewizyjna - – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Infrastruktury – nie pracowała 

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały – dyskusji nie było.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
Głosowanie: za – 11 głosów, wstrzymujących się – 1 głos.

Ad.9j.
Gł.  specjalista  B.  Boruszewski  przedstawił  proj.  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia  zgody  na  oddanie  do  bezpłatnego  użytkowania  części  budynku 
PSP w Sadku dla sołectwa Sadek.

Rada Sołecka Sadek na podstawie podjętej uchwały Nr 1/2011r. w dniu 
21 sierpnia  2011r.  wystąpiła  do  Burmistrza  Szydłowca  o  przekazanie 
w bezpłatne  użyczenie  budynku  „starej”  szkoły  w  Sadku.  Po  zasięgnięciu 
opinii  w  tej  sprawie  u  Dyrektor  PSP w Sadku,  której  ww.  nieruchomość 
przekazano  decyzją  Burmistrza  Szydłowca  w  trwały  zarząd  –  zgodnie 
z ustawą z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami /tj. Dz.U. 
z 2010r. Nr 102, poz. 651 ze zm./ istnieje możliwość przekazania na podst. 
art.  43  ust.  1  pkt  3  ww.  ustawy  części  pomieszczeń  „starej”  szkoły”  dla 
Sołectwa Sadek na podstawie porozumienia zawartego między Dyrektorem 
PSP  Sadek  a  Sołectwem  Sadek.  Wcześniej  należy  podjąć  uchwałę  Rady 
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Miejskiej  wyrażająca  zgodę  na  przekazanie  części  „starej”  szkoły  wraz 
z niezbędnym gruntem na okres 20 lat.

Opinie komisji:
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Statutowa – zapoznała się z proj. uchwały
Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Rewizyjna - – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Infrastruktury – nie pracowała 

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały – dyskusji nie było.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
Głosowanie: za – 12 głosów /jednogłośnie/

Ad.9k.
Gł.  specjalista  B.  Boruszewski  przedstawił  proj.  uchwały  w  sprawie 
wyboru przedstawiciela Gminy Szydłowiec do Zgromadzenia Związku Gmin 
„Podradomska Komunikacja Samochodowa”.

Projekt  powyższej  uchwały  jest  konsekwencją  przystąpienia  Gminy 
Szydłowiec do Związku Gmin „Podradomska Komunikacja Samochodowa”. 
Uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  /i  przyjęcia  Statutu  Związku  Gmin 
„Podradomska  Komunikacja  Samochodowa”/  Rada  Miejska  w  Szydłowcu 
podjęła  w  dniu  8  października  2010r.  /Uchwała  Nr  288/LVII/10  i  Nr 
289/LVII/10/ 
Na podstawie art.  70 ust.  1  ustawy z dnia  8 marca  1990r.  o  samorządzie 
gminnym /Dz.U z 2001r. Nr 142, poz. 1591 ze zm. oraz § 16 ust. 1 Statutu 
Gmin  „Podradomska  Komunikacja  Samochodowa”  Rada  Miejska  wybiera 
w skład  Zgromadzenia  Burmistrza  oraz  jednego  dodatkowego 
przedstawiciela.

Opinie komisji:
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Statutowa – zaopiniowała pozytywnie ww. proj. uchwały
Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Rewizyjna - – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Infrastruktury – nie pracowała 

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały – dyskusji nie było.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
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Głosowanie: za  –  11  głosów,  wstrzymujących  się  –  1  głos,  głosów 
przeciwnych – 0.

Ad.9l.
Zastępca burmistrza K. Ziółkowski  przedstawił  proj. uchwały w sprawie 
zatwierdzenia  aktualizacji  Planu  Odnowy  Miejscowości  Jankowice  wraz 
z uzasadnieniem. 

Samorząd  Województwa  Mazowieckiego  wdraża  Program  Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013. Sukcesywnie ogłaszane są nabory 
wniosków  o dofinansowanie  operacji  realizowanych  w  ramach  działania 
„Odnowa i rozwój wsi”. 

W celu uzyskania dofinansowania realizacji przedsięwzięć o charakterze 
inwestycyjnym na terenach wiejskich konieczne jest przyjęcie Planu Odnowy 
Miejscowości  dla  tej  miejscowości,  której  dotyczy  przyszły  wniosek 
o dofinansowanie.  Plan  Odnowy  Miejscowości  jest  integralną  częścią 
wniosku stanowiącą jeden z jego obligatoryjnych załączników. 

Plan Odnowy Miejscowości  Jankowice został  przyjęty przez Zebranie 
Wiejskie  w dniu  1  lutego  2011  roku  uchwałą  nr  I/2011  oraz  przez  Radę 
Miejską  w  dniu  11  lutego  2011  roku  Uchwałą  nr   16/III/11.  Zgodnie 
z zaleceniami Urzędu Marszałkowskiego Plan Odnowy Miejscowości należy 
uzupełnić  o opis  i charakterystykę  obszarów o szczególnym znaczeniu  dla 
zaspokojenia  potrzeb  mieszkańców,  sprzyjających  nawiązaniu  kontaktów 
społecznych,  ze  względu  na  ich  położenie  oraz  cechy  funkcjonalno  – 
przestrzenne,  a  także  rozszerzyć okres  inwestycyjny do 2018 roku w celu 
efektywniejszej realizacji  zadania głównego pt. „Modernizacja remizy OSP 
wraz  z  utworzeniem  świetlicy  wiejskiej  w  Jankowicach”,  wymienionego 
w w/w dokumencie .

Wydział  Funduszy  Strukturalnych  i  Strategii  Rozwoju  przygotował 
Aktualizację  Planu  Odnowy  Miejscowości  Jankowice  zawierającego  w/w 
punkty.  Projekt  uchwały  wraz  z aktualizacją  Planu  Odnowy Miejscowości 
Jankowice  został  omówiony  na  odbytych  komisjach  Rady  Miejskiej  oraz 
został  zaakceptowany przez  Zebranie  Wiejskie  mieszkańców miejscowości 
Jankowice w dniu 8 września 2011 roku.

Zgodnie  z  treścią  §  10  ust.  2  pkt  2  lit  „b”  Rozporządzenia  Ministra 
Rolnictwa  i  Rozwoju  Wsi  z  dnia  14  lutego  2008  roku  w  sprawie 
szczegółowych  warunków  i  trybu  przyznawania  pomocy  finansowej 
w ramach działania „Odnowa i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju 
Obszarów  Wiejskich  na  lata  2007  –  2013  (Dz.  U.  Nr  38,  poz.  220,  ze 
zmianami)  Rada  Gminy  zatwierdza  każdą  aktualizację  planu  odnowy 
miejscowości. 
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Opinie komisji:
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Statutowa - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Edukacji - zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
Komisja Rewizyjna - – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Infrastruktury – projekt został zaopiniowany pozytywnie

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały– dyskusji nie było.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
Głosowanie: za – 11 głosów /jednogłośnie/

Ad.9m 
Zastępca K. Ziółkowski przedstawił proj. uchwały w sprawie zatwierdzenia 
aktualizacji  Planu  Odnowy  Miejscowości  Wola  Korzeniowa  wraz 
z uzasadnieniem.

Samorząd  Województwa  Mazowieckiego  wdraża  Program  Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013. Sukcesywnie ogłaszane są nabory 
wniosków  o dofinansowanie  operacji  realizowanych  w  ramach  działania 
„Odnowa i rozwój wsi”. 

W celu uzyskania dofinansowania realizacji przedsięwzięć o charakterze 
inwestycyjnym na terenach wiejskich konieczne jest przyjęcie Planu Odnowy 
Miejscowości  dla  tej  miejscowości,  której  dotyczy  przyszły  wniosek 
o dofinansowanie.  Plan  Odnowy  Miejscowości  jest  integralną  częścią 
wniosku stanowiącą jeden z jego obligatoryjnych załączników. 

Plan  Odnowy  Miejscowości  Wola  Korzeniowa  został  przyjęty  przez 
Zebranie  Wiejskie  w  dniu  11  września  2011  roku  uchwałą  nr  II/2011. 
Zgodnie  z  zaleceniami  Urzędu  Marszałkowskiego  Plan  Odnowy 
Miejscowości  należy  uzupełnić  o  opis  i charakterystykę  obszarów 
o szczególnym  znaczeniu  dla  zaspokojenia  potrzeb  mieszkańców, 
sprzyjających  nawiązaniu  kontaktów  społecznych,  ze  względu  na  ich 
położenie oraz cechy funkcjonalno – przestrzenne, a także rozszerzyć okres 
inwestycyjny  do  2018  roku  w  celu  efektywniejszej  realizacji  zadania 
głównego  pt.  „Modernizacja  remizy  OSP  wraz  z  utworzeniem  świetlicy 
wiejskiej w Woli Korzeniowej”, wymienionego w w/w dokumencie .

Wydział  Funduszy  Strukturalnych  i  Strategii  Rozwoju  przygotował 
Aktualizację Planu Odnowy Miejscowości Wola Korzeniowa zawierającego 
w/w punkty.
Zgodnie z treścią § 10 ust. 2 pkt 2 lit „b” rozporządzenia Ministra Rolnictwa 
i Rozwoju  Wsi  z  dnia  14  lutego  2008  roku  w  sprawie  szczegółowych 
warunków  i  trybu  przyznawania  pomocy  finansowej  w  ramach  działania 
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„Odnowa i rozwój wsi” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich 
na lata  2007 – 2013 (Dz.  U.  Nr  38,  poz.  220 ze zmianami)  Rada Gminy 
zatwierdza każdą aktualizację planu odnowy miejscowości
Opinie komisji:
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Statutowa - nie pracowała 
Komisja Edukacji - nie pracowała
Komisja Rewizyjna - – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Infrastruktury – nie pracowała 

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały– dyskusji nie było.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.
Głosowanie: za – 12 głosów /jednogłośnie/

Ad.9 „n”
Zastępca  K.  Ziółkowski  przedstawił  proj.  uchwały  w  sprawie  zmiany 
uchwały  Nr  105/XXIV/08  Rady  Miejskiej  w Szydłowcu  z dnia  30  maja 
2008r.  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  miejscowości  Ciechostowice, 
Majdów, Łazy – gmina Szydłowiec wraz z uzasadnieniem.

W dniu 30 maja 2008 r. Rada Miejska w Szydłowcu podjęła uchwałę 
Nr 105/XXIV/08  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego 
planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  miejscowości 
Ciechostowice,  Majdów i  Łazy.  Zasięg  planu miejscowego oznaczony  był 
w załączniku graficznym do ww. uchwały i obejmował obszar wyznaczony 
przez  granice  administracyjne  ww.  miejscowości  (sołectw).  Tereny  te, 
zgodnie  z obowiązującymi  „Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Szydłowiec" przeznaczone były na 
cele zabudowy oraz rolniczej przestrzeni produkcyjnej.
W  wyniku  przeprowadzonych  analiz  i  studiów  w  ramach  prac 
przygotowawczych do planu miejscowego okazało się, że poza postępującą 
urbanizacją terenów przeznaczonych do zabudowy trwa proces sukcesywnego 
zalesiania  terenów rolnych.  Funkcja  rolnicza  w tych miejscowościach  jest 
zanikającą  formą  użytkowania  terenu.  Należy  podkreślić,  że  do  planu 
miejscowego nie  wpłynęły  żadne wnioski  od  osób fizycznych i  prawnych 
dotyczących  zmiany  przeznaczenia  terenów  rolnych  na  tereny  leśne. 
Zalesianie  odbywa  się  zarówno  poprzez  zmianę  ewidencji  gruntów  jak 
i w sposób  naturalny,  tj.  poprzez  zajmowanie  nieuprawianych  gruntów 
rolnych przez tzw. „samosiew". Proces ten może doprowadzić w niedalekiej 
przyszłości  do  naturalnego  przekształcenia  terenów  rolnych  w  kompleksy 
leśne.
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Tendencja  do  zalesiania  terenów  rolnych  przyległych  do  istniejących 
kompleksów  leśnych  (Lasy  Skarżyskie)  jest  z  kolei  korzystna 
z przyrodniczego  punktu  widzenia.  Część  Lasów  Skarżyskich,  w  tym 
kompleksy leśne występujące w gminie Szydłowiec, należą do Europejskiej 
Sieci  Obszarów  Chronionych  Natura  2000  (Obszary  Specjalnej  Ochrony 
Siedlisk).
W tej sytuacji obejmowanie planem miejscowym całości obszaru określonego 
w  załączniku  graficznym  do  uchwały  Nr  105/XXIV/08  Rady  Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 30 maja 2008 r. nie znajduje obecnie uzasadnienia.
W niniejszym projekcie uchwały proponuje się ograniczenie zasięgu planu 
miejscowego dla miejscowości  Ciechostowice,  Majdów i Łazy, a więc dla 
terenów  przeznaczonych  w  obowiązującym  „Studium  uwarunkowań 
i kierunków  zagospodarowania  gminy  Szydłowiec"  na  cele  podstawowej 
urbanizacji.  Są  to  tereny  położone  wzdłuż  głównych  ciągów 
komunikacyjnych.
Granice opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
wyznacza załącznik graficzny do niniejszej uchwały.

Opinie komisji:
Komisja Infrastruktury – nie pracowała nad tym projektem
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Edukacji – zapoznała się z ww. projektem
Komisja Statutowa - projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Rewizyjna - – projekt został zaopiniowany pozytywnie

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały.
Jak każdy zauważył Komisja Infrastruktury nad tym projektem nie pracowała 
poinformował  radny  M.  Plewa, a  merytorycznie  jest  to  najbardziej 
odpowiedni dla Komisji Infrastruktury proj. uchwały. Komisja nie pracowała 
ponieważ  nie  było  tego  projektu  na  posiedzeniu  Komisji.  Radny  zwrócił 
uwagę na fakt,  że  na  tej  mapce  zał.  do  proj.  uchwały  granica  tego planu 
przebiega  bardzo  wąziutko  wzdłuż  dróg  biegnących  z  Majdowa  w  kier. 
Ciechostowic i w kierunku Łazów. Wydaje się, że zasadne byłoby rozważyć 
czy  nie  należałoby  obszaru  tego  rozszerzyć  po  to,  aby  ludzie  też  mieli 
możliwość jakiejkolwiek rozbudowy juz zagwarantowanej w ramach planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
Dlatego radny wniósł o zaczekanie i podjęcie tej uchwały na kolejnej sesji. 
Komisja Infrastruktury zastanowi się nad tym, wyda opinię i dopiero Rada 
wróciłaby do tego tematu.

Radny M. Plewa postawił  wniosek formalny  o  odłożenie  tej  uchwały  do 
następnej sesji.
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Przewod. obrad poddała pod głosowanie wniosek radnego M. Plewy: za – 5 
głosów, przeciwnych – 2 głosy, wstrzymujących się – 3 głosy.

Z-ca burmistrza K. Ziółkowski w związku z tym, że Rada zadecydowała 
o przełożenie  na  następną  sesję  tego  proj.  uchwały  poinformował,  że 
procedura  która  juz  trwa od 2008 roku przeciągnie  się  na  następny  okres 
ponieważ wiąże się to wszystko ze sobą.  Jeżeli  będą zmiany opracowania 
wprowadzone niezgodnie ze studium będzie pierwsza procedura: 
-  będzie  wymagała  zmiany  studium  i  uchwalenia  tak  jak  wspomniano 
w uzasadnieniu. 
Wchodzimy w tereny przeznaczone i obejmujące strefę NATURA 2000 czyli 
procedury  wymagają  dalszych  prac,  będą  uzgodnienia  dalsze  itd.  Nie 
wiadomo kiedy doczekamy się zatwierdzenia tego planu.

Radny  M.  Plewa  powiedział,  że  nie  należy  się  spieszyć.  To  jest  plan 
zagospod. przestrzennego, który będzie służył wiele lat tym ludziom i warto 
się głęboko zastanowić nad każdą decyzją zanim się ją podejmie szczególnie 
w tej kwestii.
 
Radny L.  Jakubowski przypomniał,  że  na  posiedzeniu  Komisji  L.  Sodel 
przedstawiał ten proj. uchwały i wynikało, że burmistrz chce pomóc ludziom. 
Gdy wejdzie się w ten plan głęboko gdzie będą zalesienia jest tam program 
NATURA 2000 Chodzi  o  to,  żeby zmniejszyć ten plan zagospodarowania 
przestrzennego,  aby  ludzie  nie  mieli  kłopotów.  Są  w Radzie  fachowcy  to 
niech się wypowiedzą.

Radny T.  Poziomkowski  stwierdził,  że  Komisja  Infrastruktury  nie  mogła 
pracować, bo radni nie mieli żadnych materiałów. 
Teraz po przegłosowaniu wniosku należy pracować zgodnie z procedurą.

Ad.9 „o”
Radny  M.  Koniarczyk  w  imieniu  grupy  radnych  przedstawił  projekt 
uchwały  dot.  zmiany  uchwały  Nr  29/IV/11  Rady  Miejskiej  w  Szydłowcu 
z dnia 31 marca 2011r. w sprawie zasad, trybu przyznawania, wstrzymywania 
i pozbawiania  oraz  rodzajów  i wysokości  okresowych  stypendiów 
sportowych. 

Niniejsza  zmiana  do  uchwały  Nr  29/IV/11  Rady  Miejskiej 
w Szydłowcu – poprzez dopisanie  pkt  8 w § 8 – ogranicza otrzymywanie 
stypendiów  dla  zawodników  z  klubów  gminy  Szydłowiec  występujących 
w najniższej  klasie  rozgrywek.  Dotyczy  to  przypadków  między  innymi 
powstania nowych klubów lub nowych dyscyplin sportowych zgłoszonych do 
najniższej klasy rozgrywek.
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Opinie komisji:
Komisja Edukacji - projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Infrastruktury – zapoznała się z proj. uchwały
Komisja Rewizyjna - – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Budżetu – projekt został zaopiniowany pozytywnie
Komisja Statutowa - zapoznała się z proj. uchwały

Otwarcie dyskusji nad proj. uchwały– dyskusji nie było.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały.

Głosowanie: za – 12 głosów /jednogłośnie/

Przewod.  obrad  poinformowała  o  propozycji  przeniesienia  pkt  9  i  10 
dzisiejszego  porządku  obrad  tj.  „Interpelacje  i  zapytania  radnych”  oraz 
„Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych” na następną sesję.

Przewod. obrad poddała pod głosowanie powyższy wniosek: za – 6 głosów.

Ad.11.
Przewod. obrad odczytała pisma:
- Zarządu  Rodzinnego  Ogrodu  Działkowego  w  Szydłowcu  z  prośbą 

o udzielenie wsparcia finansowego.
- informujące  o  powstaniu  nowego  Stowarzyszenia  na  Rzecz  Rozwoju 

Społeczeństwa Obywatelskiego „Tabula rasa” z siedzibą w Szydłowcu.

Ad.12.
Radna D. Jakubczyk odniosła się do wypowiedzi  burmistrza jak również 
radnego  L.  Jakubowskiego  Nie  podoba  się  jej,  że  próbuje  się  radnym 
narzucać zdanie i pouczać co wolno, a co nie wolno na tej sali. Wiadomo, że 
radni pracują na posiedzeniach komisji i tam dyskutuje się, ale jeśli ktoś chce 
wyrazić swoją opinię na sesji to mu wolno. Dlatego zwróciła się o wyważanie 
swoich wypowiedzi.

Przewod.  obrad wyjaśniła  radnej,  że  dotychczas  tak  było,  że  wszystkie 
wątpliwości były wyjaśniane na posiedzeniach komisji, żeby nie przedłużać 
sesji.. 

Radny L. Jakubowski zaapelował, żeby zareagować na nielegalnie wiszące 
plakaty  i  hasła  wyborcze  na  ścianach  przystanków.  Gmina  je  za  duże 
pieniądze zakupiła. Kandydaci do Sejmu i Senatu RP określonych partii robią 
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to co im się podoba. Widać to po przejechaniu wzdłuż trasy E7 i na innych 
wsiach. Nowo postawione zadaszenia przystankowe całe oklejone plakatami 
wyborczymi. Radny podejrzewa, że tego się nigdy nie domyje. Na drzewach 
w parku w Szydłowcu, na lampach – dlaczego jest brak reakcji organów do 
tego uprawnionych.
Odniósł się do wypowiedzi radnej D. Jakubczyk. Stwierdził, że jeśli radna ma 
prawo do wypowiedzi, to on też ma prawo do własnego zdania. 

Radny M. Plewa przypomniał, że przed chwilą została podjęta decyzja, że 
nie  odnosimy  się  do  innych spraw a  tymczasem przewod.  L.  Jakubowski 
wyszedł  z  tematem,  który  nie  był  w  porządku  obrad  czyli  rozpoczął 
interpelacje. Czy w tym momencie możemy wszyscy zacząć je składać ?
Zwrócił  się  do  przewod.  L.  Jakubowskiego,  aby  nie  uzurpował  sobie 
większego prawa niż mają wszyscy pozostali  radni. Skoro ustalono, że nie 
będzie punktu interpelacje i odpowiedzi to trzeba się tego trzymać. 
Radny uważa, że każdy ma prawo wypowiedzieć swoje uwagi, ale nie należy 
ich komentować. Jeśli ktoś ma wątpliwości to ma pełne prawo wyjaśnić te 
wątpliwości na sesji przed podjęciem decyzji. Nie można zamykać sobie ust. 
Należy się wzajemnie szanować. 

Ad.13.
Na tym porządek IX sesji został wyczerpany.

Czas trwania sesji od godz. 900 do godz. 1235

Rada podjęła uchwały od Nr 51 do Nr 64/IX/11 

Głosy w głosowaniu jawnym przeliczała Monika Zugaj. 

 Protokołowała: Przewodnicząca obrad:
Krystyna 

Jachowska- Sadura  Krystyna Bednarczyk
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